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Vragen gesteld door PvdA

Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Berap, Doel 7.1.3, pagina 37,
Vraag Besteding vanuit bomenfonds: hoeveel bomen worden er in 2020 geplant in Zwollen en wat is de 

netto-ontwikkeling? 
 

  
Antwoord Het aantal bomen dat in 2020 aangeplant wordt is naar verwachting vergelijkbaar met de aantallen 

van voorgaande jaren (in 2019 zijn er 1.633 bomen aangeplant en in 2018 zijn er 1.439 bomen bij 
gekomen). De netto ontwikkeling is dat er jaarlijks zo’n 900 tot 1.000 bij komen.

  
Portefeuillehouder
 

 William Dogger

Beantwoord door
 

Wouter de Jong

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

w.de.jong@zwolle.nl
 

 
Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting 
 
Paginanummer: 6 (Incidentele bestedingsvoorstellen, nr. 25: Groeifonds) 

Vraag  
 Voor het maken van een regionale propositie voor het Groeifonds is extra capaciteit nodig. 

Hiervoor wordt incidenteel € 50.000 gevraagd. Is dit toereikend, gegeven het feit dat het 
Groeifonds niet in een keer beschikbaar komt, maar zal werken met meerdere tranches, gespreid 
over meerdere jaren? Gaat het college ervan uit dat (Regio) Zwolle slechts een keer een aanvraag 
voor het Groeifonds zal doen die dan ook in een keer goed moet zijn? Of kan hier toch sprake zijn 
van meerjarige inzet en dus meerjarige kosten?  

Antwoord Het uitgangspunt is dat Zwolle en de Regio Zwolle optimaal gebruik maken van beschikbare 
fondsen zoals het Groeifonds. Er is geen sprake van een eenmalige kans. De gevraagde inzet is 
bedoeld om te versnellen op het proces om te komen tot een (regionale) projecten- en 
programmaportfolio, als uitwerking van een investerings- en ontwikkelagenda. 

Een investerings- en ontwikkelagenda vormt als strategisch kader een belangrijke aanjager, zorgt 
voor versnelling, verdieping en verrijking, voor duurzame investeringen, voor versterking van de 
complementariteit en nieuwe partnerschappen. Met dit investerings- en ontwikkelprogramma 
hebben we in deze regio een stevige basis voor voorstellen richting volgende tranches van het 
Nationaal Groeifonds en andere Rijks- en EU-regelingen. Indien voor verdere uitwerking 
aanvullende inzet nodig is na 2021, agenderen wij dit als onderdeel van het Voorjaarsmoment 
2021. 

  
Portefeuillehouder
 

 Peter Snijders

Beantwoord door
 

Gerdien van der Zanden

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

G.van.der.zanden@zwolle.nl / 06 10 08 67 64

mailto:G.van.der.zanden@zwolle.nl
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Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting 2021
 
Paginanummer: 6 (Incidentele bestedingsvoorstellen nr. 46: Verbeteren lobby)
 

Vraag Voor het opzetten van een goede lobbyaanpak op basis van het uitgebrachte onderzoeksrapport 
wordt incidenteel € 50.000 uitgetrokken. Is dit toereikend, gegeven het feit dat een effectieve 
lobbyaanpak permanente inzet vraagt? Wordt de Zwolse lobby – als de nieuwe aanpak staat - 
helemaal uitgevoerd met de bestaande formatie en is die toereikend? 

  
Antwoord  Of de nieuwe lobbyaanpak met de bestaande formatie kan worden uitgevoerd, is op dit moment 

nog niet te zeggen. We gebruiken de komende periode om dit goed in kaart te brengen. Mocht de 
huidige formatie niet voldoende zijn dan zullen wij bij uw Raad terugkomen met een voorstel om 
de formatie structureel uit te breiden. 

  
Portefeuillehouder
 

Peter Snijders

Beantwoord door
 

Frank Wijnandts / Annet Horstman

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

F.Wijnandts@zwolle.nl  /  a.horstman@zwolle.nl
 

Gesteld door fractie
 

PvdA

Heeft betrekking op
 
 
 
 

Begroting 2021 / Berap 2020-2 / Voortgangsrapportage projecten / Halfjaarrapportage Socaal 
Domein / Anders 
 
Paginanummer: 6

Vraag Is het mogelijk een iets uitgebreidere versie van bestedingsvoorstel 13 te krijgen? Bij welke 
werkgevers gaat deze doelgroep aan de slag? Wat is de kostenverdeling tussen gemeente en 
werkgever? Welke eisen worden er aan de werkgevers gesteld die deelnemen?

  
Antwoord De werkgever waar de medewerker geplaatst wordt, betaalt aan Tiem een inleenvergoeding ter 

dekking van de begeleidingskosten Tiem en van de extra kosten boven het uitkeringsbedrag om 
de werknemer het salaris te kunnen betalen dat gelijk is aan het WML. Indien de kandidaat bij 
Tiem werkt, biedt Tiem werkzaamheden aan die een commerciële waarde vertegenwoordigen. De 
werkgevers waar kandidaten geplaatst worden, bieden laagdrempelig werk. Ze worden vooraf 
goed geïnformeerd over de beoogde doelgroep. Het gaat om kandidaten die al langere tijd in de 
bijstand zitten. De werkgever krijgt ondersteuning in het begeleiden van deze kandidaat en wordt 
financieel gecompenseerd omdat de kandidaat niet direct productief is. We gaan uit van 
gemotiveerde kandidaten, maar ook van gemotiveerde werkgevers.

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Milad Lahdo

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

M.Lahdo@zwolle.nl
038-4982866

mailto:F.Wijnandts@zwolle.nl
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Gesteld door fractie
 

PvdA

Heeft betrekking op Begroting 2021 / Berap 2020-2 / Voortgangsrapportage projecten / Halfjaarrapportage Socaal 
Domein / Anders
 
Paginanummer: 122
 

Vraag Op welke manier is er uitvoering gegeven aan de motie “Stagiairs verdienen dezelfde waardering” 
die met algemene stemmen is aangenomen tijdens de raadsvergadering van 25-11-2019?

  
Antwoord Het voorstel om stagiaires van verschillende opleidingsniveaus gelijk te belonen is doorgevoerd in 

het stagebeleid van de gemeentelijke organisatie Zwolle. Uitgangspunt hierbij is dat een 
stagevergoeding wordt gezien als een tegemoetkoming in de gemaakte onkosten. Deze onkosten 
(bijvoorbeeld reiskosten of gemiste inkomsten van een bijbaan) zijn voor alle studenten gelijk en 
worden derhalve gelijk gecompenseerd met een vergoeding van €450,- bruto per maand. 

  
Portefeuillehouder
 

Michiel van Willigen

Beantwoord door
 

Marcel van Winsen

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

maam.van.winsen@zwolle.nl
 

Gesteld door fractie
 

PvdA

Heeft betrekking op Begroting 2021 / Berap 2020-2 / Voortgangsrapportage projecten / Halfjaarrapportage Socaal 
Domein / Anders
 
Paginanummer: 22
 

Vraag Hoeveel mensen zijn er uit de bijstand gestroomd via de raamovereenkomst 'naar werk'? Hoeveel 
van hen zijn weer teruggestroomd?

  
Antwoord Per januari van dit jaar is 31% uitgestroomd naar werk, 11% is doorgestroomd naar onderwijs en 

werkervaring, 33% was niet succesvol en is vervangende dienstverlening via Tiem/STW/IO 
aangeboden en 27% zat nog in traject. Op dit moment zitten 57 kandidaten in traject.

  
Portefeuillehouder
 

 René de Heer

Beantwoord door
 

Milad Lahdo

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

M.Lahdo@zwolle.nl
038-4982866
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Gesteld door fractie
 

PvdA

Heeft betrekking op Begroting 2021 / Berap 2020-2 / Voortgangsrapportage projecten / Halfjaarrapportage Socaal 
Domein / Anders
 
Paginanummer: 6
 

Vraag Hoeveel handhavingstrajecten zijn er gestart in de afzonderlijke jaren 2018, 2019 en 2020 (tot nu 
toe) in het kader van de participatiewet? Kunt u meer inzicht geven over de fraudesignalen die de 
gemeente ontvangt?

  
Antwoord Voor Zwolle zijn de trajecten in het kader van de Pw.  :

2018: 790 afgehandelde fraude signalen.
2019: 966 afgehandelde fraude signalen
2020: tot nu tot  504 afgehandelde fraudesignalen

Het soort fraudesignalen in de Pw zijn: Woonsituatie, samenwoning, zwart werken, verzwijging 
vermogen en verzwijging inkomen.

 
  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

André Roossien

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

ja.roossien@zwolle.nl

Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting, pagina 6.
Vraag Wat is qua besteding uiteindelijk het verschil tussen het investeringsfonds en het fonds 

bovenwijkse voorzieningen? Of zit het verschil primair in de manier waarop de fondsen gevuld 
worden?

  
Antwoord Het Investeringsfonds gaat over eigen middelen en de (vrije) inzet van de gereserveerde 

middelen. Het fonds bovenwijks wordt gevoed door gelden van derden en moet(verplicht) worden 
besteed aan de investeringen waarop de bijdragen van de derden is bepaald.
De reikwijdte van het Investeringsfonds is breder dan het fonds bovenwijks, maar beide kunnen 
bijdragen aan de dekking van dezelfde investering. Voorbeeld: Stel er wordt een nieuwe brug 
aangelegd waarvan de hele stad profijt kan hebben en de kosten zijn (stel) € 20 miljoen, dan kan 
een deel (stel 15%) van de kosten via het fonds bovenwijks verhaald worden op nieuw te bouwen 
vastgoed. Dan moet de overige financiering nog geregeld worden. Indien er geen bijdragen van 
Rijk of provincie mogelijk is dan wordt het restant (85%) via het Investeringsfonds gefinancierd.

  
Portefeuillehouder
 

Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Jan van Dijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.van.dijk@zwolle.nl
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Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting, p 2
Vraag Wanneer komt die investeringsagenda naar de raad toe en hoe gaan we die opstellen? Op welke 

manier gaat de raad betrokken worden bij het opstellen van deze agenda? 
 

  
Antwoord De komende maanden gaan wij het proces voor de Strategische investeringsagenda verder 

uitwerken, zodat bij de Perspectiefnota 2022-2025 vervolgbesluitvorming besluitvorming kan 
plaatsvinden. In het proces naar de voorjaarsbehandeling 2021 maakt de afstemming met de Raad 
nadrukkelijk onderdeel uit van de planning. 

  
Portefeuillehouder
 

Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Jan van Dijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.van.dijk@zwolle.nl of telefoon 038-4982664

Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting, p5
Vraag wat zijn de eerste ideeën qua vulling van het investeringsfonds? Welke mogelijkheden zijn hiervoor 

en waar denkt het college aan? 
 

  
Antwoord Om aan de toekomstige strategische investeringsvraag te kunnen voldoen is structurele en 

incidentele budgetruimte nodig. Hoeveel? Daar gaan wij richting het voorjaarsmoment een eerste 
aanzet voor opstellen. Naar huidige inschatting ligt er een grote financiële opgave. Bij de begroting 
2021 doen wij een eerste voeding van het Investeringsfonds van € 5 miljoen. Bij de 
Perspectiefnota 2022-2025 komen wij met vervolgvoorstellen om structurele budget te creëren en 
aanvullende voeding van het Investeringsfonds. De voeding van de het fonds en de structurele 
ruimte is grotendeels afhankelijk van de financiële mogelijkheden. Bij het voorjaarsmoment 
hebben we daar meer zicht op.

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Jan van Dijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.van.dijk@zwolle.nl of telefoon 038-4982664

Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting, p2
Vraag Voor hoeveel geld komt het Stadsontwikkelfonds in de begroting? 

 
  
Antwoord De vrije ruimte in het Stadsontwikkelfonds bedraagt circa € 1,7 miljoen. Dit bedrag wordt 

toegevoegd aan het Investeringsfonds.
  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Jan van Dijk

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.van.dijk@zwolle.nl of telefoon 038-4982664

mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
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Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting, Pagina 24/25, doel 2.3.2
Vraag De beschrijving van dit doel lijkt te ontbreken in de begroting….
  
Antwoord Er is een technische inrichtingsfout gemaakt waardoor de inhoud van doel 2.3.1 en 2.3.2 identiek 

zijn. De juiste tekst van de beide doelen is bij deze beantwoording gevoegd. De website zal na 
besluitvorming door de Raad daarop worden aangepast. 

  
Portefeuillehouder
 

 Klaas Sloots

Beantwoord door
 

Gerdien van der Zanden

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

G.van.der.zanden@zwolle.nl / 06 10 08 67 64

Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting, pagina 6/42, investeringsvoorstel 22. Circulaire economie
Vraag Verwezen wordt naar diverse circulaire projecten in de Regiodeal en initiatieven uit de stad. Aan 

welke van deze wordt concreet een bijdrage geleverd met de voorgestelde middelen van 
€345.000? En hoe is de verdeling tussen formatieve inzet en werkbudget ten aanzien van de 
€345.000? 
 

  
Antwoord We zien dat het aantal vragen over circulair bouwen en circulaire gebiedsontwikkeling sterk 

toenemen. Hiertoe willen we meer uren inzetten. Daarnaast willen we inzetten op een 
grondstoffenregisseur om de keten van grondstoffen te sluiten.  Hiertoe willen we een onderzoek 
doen naar een circulaire grondstoffen hub, op bijvoorbeeld Hessenpoort of op kleinere schaal op 
de Tippe. 
Verder zijn we regionaal ook diverse initiatieven aan het oppakken. Hiertoe ontvangen we 
regiodealgelden, maar daarvoor hebben we nog wel co-financiering nodig. Een van de 
belangrijkste initiatieven is het Living Lab Regio Zwolle Circulair, waarin we middels werkplaatsen 
nieuwe ketenprojecten gaan ondersteunen. Denk hierbij aan houtbouw, ism Deltawonen en BPD, 
maar ook een circulaire kunststoffencluster (Dutch Circulair Polymer Valley). 
Samengevat: de afgelopen jaren zijn het vooral kleinere initiatieven geweest. Nu gaan we meer 
inzetten op de schaalsprong die nodig is om de landelijke (en daarmee ook de Zwolse) 
doelstellingen te halen. 
Verdeling zal grofweg 50% personeelskosten zijn en 50% werk en onderzoeksbudget. 

  
Portefeuillehouder
 

René de Heer

Beantwoord door
 

Hubald van Ark

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

h.van.ark@zwolle.nl

mailto:G.van.der.zanden@zwolle.nl
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Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op  Begroting, pagina 6/42, investeringsvoorstel 24.
Vraag Er wordt €160.000 beschikbaar gesteld voor de Zwolse Makers om te voorkomen dat de volledige 

culturele infrastructuur verloren gaat. Gesteld wordt dat het belangrijk is om een deel van onze 
makers te behouden. Op welk deel wordt hier gedoeld? Welk deel verwacht het college dat er gaat 
verdwijnen? Welk deel denkt het college te kunnen behouden met de €160.000? 

  
Antwoord  Het is ons bekend dat de culturele makers het zwaar hebben, in het bijzonder de makers en 

gezelschappen binnen de Podiumkunsten. Met de extra middelen willen wij blijven investeren in dit 
deel van de bestaande infrastructuur . Daarnaast willen wij investeren in de verdere versterking 
van de infrastructuur, met name in gezelschappen waarvan wij veronderstellen dat zij kunnen 
doorgroeien naar een landelijke niveau. . Wij moeten helaas keuzes maken gelet op de beperkte 
mogelijkheden. Het voortbestaan van de overige Zwolse makers is mede afhankelijk van vele 
factoren zoals landelijke steunmaatregelen. 

  
Portefeuillehouder
 

 H.M.M. Schuttenbeld 

Beantwoord door
 

Wim Heersink / Anton Tuinman 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 W.Heersink@zwolle.nl / ab.tuinman@zwolle.n 

Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting, pagina 6/48, investeringsvoorstel 25, BO MIRT
Vraag Het voorstel wordt gedaan om incidenteel 1 miljoen vrij te maken, voornamelijk voor onderzoeken 

lijkt het. Graag ontvangen wij een specificatie waar dit geld precies voor nodig is. Welk deel gaat 
naar welke onderzoeken, wat gaat naar formatie en wat is onderbouwing? 
 

  
Antwoord Het bedrag kan als volgt onderverdeeld worden:

Externe Onderzoekskosten                                           € 200.000
Omgevingsmanagement/Communicatie                       € 100.000   
Projectorganisatie/Interne coördinatie                           € 250.000   
Interne adviseurs                                                           € 550.000
De onderzoekskosten worden ingezet voor de externe bureaus op het gebied van ruimtelijk 
ontwerp en mobiliteit om samen met de betrokken partijen de verstedelijkingsstrategie uit werken 
en het MIRT Onderzoek uit te voeren. 

 
Portefeuillehouder
 

Ed Anker 

Beantwoord door
 

Marion Garritsen

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

m.garritsen@zwolle.nl 

 

mailto:W.Heersink@zwolle.nl
mailto:ab.tuinman@zwolle.n
mailto:m.garritsen@zwolle.nl
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Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting, pagina 55, doel 6.3.1.
Vraag Wanneer komt welk actieplan vanuit de mobiliteitsvisie naar de raad? Bij de schriftelijke vragen bij 

de vorige begrotingsbehandeling is aangeven dat het actieplan fietsparkeren uiterlijk Q1 2020 bij 
de raad zou liggen. 
 

  
Antwoord Mede als gevolg van de Corona-crisis en de daarmee gepaard gaande verschuiving van 

prioriteiten en werkzaamheden is een aantal Actieplannen vertraagd. Op dit moment is de 
planning dat het Actieplan Zwolle WereldFietsstad begin 1e kwartaal 2021 aan de raad wordt 
aangeboden. Het Actieplan Verkeersveiligheid komt aan het einde van het 1e kwartaal van 2021 
naar de raad. Tot slot wordt het Actieplan Parkeren (de opvolger van het huidige Koersdocument 
Parkeren) naar verwachting rond de zomer naar de Raad. Daarnaast willen we in 2021 starten 
met Actieplannen op het gebied van Toegankelijkheid, Voetganger, Verkeersmanagement en de 
herziening van het Actieplan Stadslogistiek.  
 

Portefeuillehouder
 

 William Dogger

Beantwoord door
 

Jeroen van Doorne

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

J.van.Doorne@zwolle.nl

Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting, pagina 55, doel 6.3.1, aanpassing rotonde Eli Heimanslaan
Vraag Voorgesteld wordt om €100.000 te reserveren voor de verdere uitwerking van de voorkeursvariant. 

Wat is de bandbreedte waarbinnen de uiteindelijke investering valt? Oftewel: wat is de 
goedkoopste en wat is de duurste oplossing uit het onderzoek dat in december aan de raad wordt 
voorgelegd? 
 

  
Antwoord Zoals is opgenomen in de Informatienota 'Bereikbaarheid Stadshagen' die op 18 april 2019 naar 

de raad is gestuurd wordt de bandbreedte waarbinnen de uiteindelijke investering valt geschat op 
een ordegrootte tussen de € 500.000,- (bypass) en € 3.000.000,- (tunnel). Hierbij wordt opgemerkt 
dat deze kostenramingen zijn gebaseerd op basis van een eerste verkenning. Dergelijke ramingen 
hebben altijd nog een bepaalde onzekerheidsmarge. Bij de verdere uitwerking, detaillering en 
inpassing wordt ook een nadere en nauwkeurigere kostenraming opgesteld.
 

Portefeuillehouder
 

 William Dogger

Beantwoord door
 

Jeroen van Doorne

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 J.van.Doorne@zwolle.nl

Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting , pagina 6/57, doel 6.3.3, investeringsvoorstel G
Vraag Dit gaat over €250.000 structureel vanaf 2023 voor een extra fietsenstalling in de binnenstad. Deze 

zal dan eerst gerealiseerd moeten worden. Waar moet dit gebeuren, wat gaat dat kosten, wanneer 
krijgt de raad hier een voorstel voor? 
 

  
Antwoord De fietsenstalling wordt in het Broerenkwartier gerealiseerd. De realisatiekosten zijn afhankelijk 

van de locatie en/of deze locatie gehuurd of gekocht wordt. Inzet zal in ieder geval een huursituatie 
zijn. De verwachting is dat de raad in 2021 een voorstel hieromtrent kan verwachten.

Portefeuillehouder
 

 William Dogger

Beantwoord door
 

Jeroen van Doorne

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

 J.van.Doorne@zwolle.nl

mailto:J.van.Doorne@zwolle.nl
mailto:J.van.Doorne@zwolle.nl
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Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op  Begroting, pagina 58, doel 6.4.1.
Vraag ‘’Voor het aanjagen van de energietransitie op bedrijventerreinen trekken we op met het 

provinciale programma NEO’’. Wat wordt hier concreet bedoeld? Wat is de rol van de gemeente 
hier in? Hoe ziet dat aanjagen er concreet uit? Wat dragen wij als gemeente financieel bij aan 
NEO? Welke mogelijkheden biedt NEO ons? Hoe wordt vanuit NEO de verduurzaming van 
bedrijven concreet aangejaagd? 
 

  
Antwoord Er lopen verschillende projecten vanuit Nieuwe Energie Overijssel waar Zwolle bij betrokken is. 

Hierbij gaat het onder andere over de samenwerking binnen Berkum energie-neutraal, de 
ondersteuning van het energieloket, de samenwerking met de vier noordelijke gemeenten ZSDZ 
(Zwolle, Staphorst, Dalfsen, Zwartewaterland) over het energielandschap en een eerste 
verkenning naar mestvergisting (zie antwoord hierboven). Ook is er betrokkenheid vanuit NEO bij 
geothermie. Specifiek voor het bedrijfsleven en bedrijventerreinen loopt er binnen NEO een aantal 
projecten in Overijssel. Voor Zwolle gaat het bijvoorbeeld over een onderzoek naar de 
haalbaarheid van energieopslag en conversie op/nabij Hessenpoort. Deelname aan NEO-
projecten in concrete projecten is mogelijk als er een wens ligt vanuit het bedrijfsleven en 
gemeenten zelf actief participeren. Hiervoor zijn de mogelijkheden vanuit het programma 
energietransitie Zwolle beperkt. De gemeente draagt, behalve ambtelijke uren, verder niet 
financieel bij aan NEO.

  
Portefeuillehouder
 

Monique Schuttenbeld 

Beantwoord door
 

Menno ten Heggeler

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

m.ten.heggeler@zwolle.nl
06-10824296 

 
Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op  Begroting, Pagina 58, doel  6.4.1
Vraag Ook hier is er geen zekerheid dat we deze middelen ook daadwerkelijk krijgen en dat is bepalend 

voor welke activiteiten we kunnen uitvoeren en welke doelen we halen.’’ In welke mate is er 
voldoende geld beschikbaar voor het halen van de doelen zoals opgenomen onder de criteria op 
pagina 58? Hoeveel is er nodig vanuit subsidies/cofinanciering om de gestelde doelen te halen in 
2021 (voldoende voortgang te boeken in 2021 richting 2025)?

  
Antwoord Om te voldoen aan de doelstellingen in 2025 zijn investeringen nodig van bedrijven, overheden 

(rijk en provincie), ontwikkelaars en ook investeringen van inwoners. Vanuit de gemeente hebben 
wij vooral een aanjagende en ondersteunende rol. Het geld vanuit de gemeente is bedoeld voor 
invulling van deze rol en niet 1 op 1 te relateren aan reductie van de CO2-uitstoot. In de begroting 
is aangegeven welke activiteiten wij kunnen uitvoeren voor het beschikbare geld. Daarnaast zetten 
we in om externe financiering binnen te halen. 

  
Portefeuillehouder
 

Monique Schuttenbeld

Beantwoord door
 

Menno ten Heggeler

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

m.ten.heggeler@zwolle.nl
06-10824296

mailto:m.ten.heggeler@zwolle.nl
mailto:m.ten.heggeler@zwolle.nl
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Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting, Pagina 58, doel 6.4.1, betreffende Wijkuitvoeringsplannen Aalanden-Holtenbroek en de 
subsidieaanvraag voor de derde ronde Proeftuin Aardgasloze Wijken

Vraag Hoe wordt de kans op het verkrijgen van deze subsidie ingeschat? Indien de subsidie niet wordt 
verkregen, wat zijn dan in tijd, aantal woningen en middelen/geld de consequenties? 
 

  
Antwoord De kans of de subsidie wordt verkregen is moeilijk in te schatten. Dit zal onder andere afhankelijk 

zijn van het aantal aanvragen dat uit andere gemeenten wordt gedaan en welk percentage van de 
aanvragen gehonoreerd kan worden. 

De eerste fase van de warmteketen in Holtenbroek en Aa-landen richt zich primair op het 
aansluiten van grote afnemers van de geothermiebron. In het kader van het proces om tot een 
wijkuitvoeringsplan te komen wordt gekeken of, en zo ja welke, clusters met particuliere woningen 
kunnen worden meegenomen voor een aansluiting op de eerste fase van het warmtenet. Het 
doorlopen van dit proces is nodig om antwoord te kunnen geven op de vraag wat de 
consequenties zijn voor het aantal woningen en de benodigde middelen op de langere termijn. 
Beschikbare middelen (uit subsidies) is één van de factoren die het tempo bepalen waarin clusters 
van het aardgas af kunnen gaan. Om hier goed op te kunnen sturen wordt gekozen voor de 
clusteraanpak, waarmee we flexibel blijven in de fasering. 
 

  
Portefeuillehouder
 

Monique Schuttenbeld 

Beantwoord door
 

Johan Roeland

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.roeland@zwolle.nl
038-4984164 

Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op  
Vraag Begroting, pagina 58, doel 6.4.1, betreffende energieloket 3.0
 Met bestedingsvoorstel 34 wordt hiervoor €70.000 incidenteel vrijgemaakt. 

1.Zijn dit eenmalige kosten voor het opzetten of zijn dit ook de verwachten structurele kosten? 
2.Of wat zijn anders de verwachte structurele kosten? 
3.Wanneer krijgt de raad meer informatie over de precieze dienstverlening van het nieuwe 
energieloket? 
4.Wat kan daar nu al over gedeeld worden t.a.v. de producten, aantal adviseurs, etc? 
 

Antwoord Met bestedingsvoorstel wordt incidenteel €70.000 beschikbaar gesteld voor: energieloket 3.0 en 
lokale adviesdiensten €25.000 en €20.000, wijkaanpak (participatie) €15.000 en lokale initiatieven 
€10.000.

Energieloket 3.0 en lokale adviesdiensten
In 2020 is samen met 21 Overijsselse gemeenten een aanbesteding gedaan voor een nieuw 
energieloket. Het loket gaat live op 1 januari 2021. De gemeenten hebben toegezegd de 
ontvangen klimaatgelden vanuit het rijk ten behoeve van energieloketten (voor Zwolle 3 x € 
25.000) hiervoor in te zetten. Omdat de decentralisatie-uitkering van het rijk reeds is ingezet ter 
financiering van het programmabudget 2020 wordt voor 2021 een budget gevraagd van € 25.000,-

Als basisvoorziening voor Zwollenaren werken we aanvullend met lokale adviseurs. Deze voorziet 
in extra ondersteuning en advies fysiek in de wijken. Hierbij gaat het om energiescans van 
woningen, huisbezoeken van wooncoaches, informatieve bewonersavonden of het organiseren 
van collectieve (inkoop)acties in buurten en wijken. Energie-adviseurs kunnen op aanvraag een 
maatwerk-advies opstellen voor een woning en adviseren over subsidies en financieringsopties. 
Daarnaast zijn ‘wooncoaches’ nodig; vrijwilligers die aan huis adviseren over een energiezuinige 
leefstijl en energiebesparende maatregelen. Op dit moment worden deze lokale adviesdiensten 
verzorgd door het energieloket Verbeter & Bespaar. Dit contract loopt in 2020 af. We hebben in 
2020 ervaren dat de kosten hoger zijn dan het budget dat structureel is opgenomen in de 
begroting. Om deze dienstverlening voort te zetten is in 2021 € 60.000 nodig, waarvan € 40.000 al 
is opgenomen binnen de structurele begroting. In deze aanvraag wordt € 20.000 aanvullend 
gevraagd. 

mailto:j.roeland@zwolle.nl
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Ondersteuning wijkaanpak
In 2021 worden Zwollenaren via de Transitievisie Warmte (TVW) geïnformeerd over het voorkeurs-
wijkenergiesysteem in hun wijk. Dit traject moet communicatief goed begeleid worden en biedt 
handelingsperspectief voor de Zwollenaren. We verwachten dat hierdoor de vragen aan het 
energieloket en de behoefte aan maatwerkadviezen gaan toenemen. In de TVW wordt 
aangegeven in welke wijken we in Zwolle als eerste aan de slag gaan met de warmtetransitie 
richting een aardgasvrije wijk (Berkum, Holtenbroek en Aa-landen). In deze wijken is een 
wijkgerichte aanpak noodzakelijk. Hierbij worden gebouweigenaren actief meegenomen in de 
mogelijkheden tot verduurzamen en hierin ontzorgd. Deze ondersteuning omvat een intensief 
communicatie- en participatietraject, gekoppeld aan zoveel mogelijk collectief organiseren van het 
verduurzamen van woningen. Hierbij zijn wederom energie-adviseurs nodig, maar ook 
communicatie- en organisatiekracht. In Berkum wordt dit traject geintensiveerd n.a.v. de PAW-
subbsidie en in Holtenbroek en Aa-landen beginnen we. Naarmate deze wijken vorderen neemt 
ook de spin-off in andere wijken toe. Voor extra inzet van adviseurs en communicatie is € 15.000 
voorzien. 

Ondersteunen kansrijke initiatieven
We zien dat steeds meer inwoners zich organiseren om gezamenlijk te verduurzamen. Om de 
initiatieven te ondersteunen met kleine bijdrage in bijvoorbeeld communicatie, bijeenkomsten of 
analyses wordt een aanvullend budget van € 10.000 gevraagd. 

Een uitgebreide beschrijving van de posten is opgenomen in de begrotingstekst.
  
Portefeuillehouder
 

 Monique Schuttenbeld

Beantwoord door
 

Menno ten Heggeler

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

m.ten.heggeler@zwolle.nl
06-10824296 

Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op  Begroting, Pagina 58, doel 6.4.1.
Vraag ‘’ In 2020 is duidelijk geworden dat netschaarste invloed gaat hebben op het realiseren van onze 

doelstellingen.‘’ Wat betekent deze invloed concreet? Betekent dit dat er momenteel geen nieuwe 
projecten voor grootschalige opwek bij kunnen? Wat betekent dit voor Tolhuislanden (kunnen die 
turbines/panelen straks nog aangesloten worden) en wat betekent dit voor de 25-25-25 
doelstelling?
 

  
Antwoord In Zwolle Noord en West is er vooralsnog geen netcapaciteit beschikbaar op de aanwezige HS/MS 

stations. Voor Zwolle Zuid/Oost is er nog wel (beperkt) ruimte voor duurzame e-wek. TenneT 
onderzoekt de mogelijkheid om extra capaciteit op/nabij het bestaande HS/MS station aan de 
Hessenweg te realiseren waardoor eerder dan in 2030 weer aangesloten kan worden. Zwolle trekt 
samen met de noordelijke 3 gemeenten en de provincie op om de investeringsplannen van 
TenneT en enexis in het energiecluster nabij Hessenpoort concreet te krijgen en een proactieve rol 
te spelen om het ruimtelijk proces (minimaal 5 jaar) te begeleiden. Verder wordt onderzocht of er 
op deze schaal ook gewerkt kan worden met innovatieve (tijdelijke) oplossingen zolang er geen 
aansluitcapaciteit is (opslag, conversie).
De afwezigheid van beschikbaarheid op het landelijke stroomnet, zet het halen van de doelstelling 
25% duurzame energie voor het e-deel onder druk. 

 In het proces van ontwikkeling van grootschalige energieprojecten is voor het verkrijgen van 
vergunningen en een SDE++ subsidie een leveringsvergunning nodig. Deze leveringsvergunning 
wordt afgegeven door de netbeheerder. Vanwege de net-schaarste van dit moment worden er 
geen nieuwe leveringsvergunningen afgegeven. We moeten hierbij wel in ogenschouw nemen dat 
de netbeheerder heeft aangekondigd dat de te verwachten opgewekte duurzame energie zoals dat 
in het RES bod is geformuleerd, in 2027 kan worden verwerkt.  Daarnaast moeten we ons 
realiseren dat de ontwikkeling van een zonnepark een doorloop van 2 a 3 jaar kent en van 
windmolens  tot 5 jaar. Tolhuislanden is opgenomen in het RES bod en daarmee verzekerd van 
aansluitmogelijkheden. Echter het jaartal is er niet bij genoemd. 

 
Portefeuillehouder
 

 Monique Schuttenbeld

Beantwoord door
 

Jan Albert Westenbrink / Tim Idema

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

j.westenbrink@zwolle.nl / t.idema@zwolle.nl
06-46013004 / 038-4982787 

mailto:m.ten.heggeler@zwolle.nl
mailto:j.westenbrink@zwolle.nl
mailto:t.idema@zwolle.nl
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Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op  Begroting, pagina 59, doel 6.4.2
Vraag ‘’Na besluitvorming over het plan van aanpak  “opstellen soortenmanagementplan” de uitvoering 

ter hand nemen.’’ Wanneer komt dit plan van aanpak naar de raad toe?
 

  
Antwoord Op dit moment voeren wij een verkenning uit met het Zwolse Concilium en de provincie Overijssel 

over de ontwikkeling van een Soortenmanagementplan. Deze verkenning leidt tot een plan van 
aanpak voor het Soortenmanagementplan met meerdere scenario’s met bijbehorende kosten. U 
ontvangt dit jaar (2020) nog een Raadsinformatienota met een nadere toelichting omtrent de 
ontwikkeling van het plan van aanpak Soortenmanagementplan. De planning is dat de 
besluitvorming uiterlijk plaatsvindt in het 2e kwartaal van 2021. Dan ontvangt u het plan van 
aanpak Soortenmanagementplan.

  
Portefeuillehouder
 

 William Dogger

Beantwoord door
 

Via Winnifred Blokland

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

E.Rosendaal@zwolle.nl / 038-4982571, 

  

Gesteld door fractie
 

Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting, pagina 6/65, bestedingsvoorstel 39
Vraag Waarvoor wordt de €408.000 precies gebruikt? Hoeveel voor onderhoud, hoeveel voor herplant? 

Wat is de ambitie in aantallen bomen?
 

  
Antwoord Jonge bomen krijgen begeleidingssnoei en oudere bomen waar nodig onderhoudssnoei. Exacte 

verdeling van het onderhoud zijn nu nog niet voor handen. Het onderhoudsprogramma 2021 wordt 
komende periode opgemaakt. Er komt samen met het reguliere budget van 2021 een verdeling 
naar boomonderhoud, kap ten behoeve van droogteschade en bijbehorende herplant.

  
Portefeuillehouder
 

 William Dogger

Beantwoord door
 

Wouter de Jong

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

w.de.jong@zwolle.nl
 

mailto:E.Rosendaal@zwolle.nl
tel:038-4982571
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Gesteld door fractie Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting 2021 / doel 5.3.1

Pagina nummer: 45

Vraag “In het najaar 2020 is aan de raad de informatienota gepresenteerd waarin een weergave wordt 
gegeven van het onderzoek naar lokale accommodaties voor culturele en creatieve instellingen. “

Wij hebben deze nog niet ontvangen. Wanneer kunnen we die wel verwachten?

Antwoord De verschillende onderzoeksrapporten worden voor 17 november ter informatie naar de raad 
gestuurd. De beleidsmatige vertaling van de rapporten en overige beleidsopvattingen worden 
verwerkt in de nieuwe cultuurnota. De raad wordt uiteraard betrokken bij de totstandkoming en 
besluitvorming van deze nota

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Beantwoord door Wim Heersink / Anton Tuinman 
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

W.Heersink@zwolle.nl / ab.tuinman@zwolle.nl 

Gesteld door fractie Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting 2021 / doel 5.3.2

Pagina nummer: 46

Vraag “Indien er in 2021 de mogelijkheid bestaat tot investeren, dan heeft het beschikbaar stellen van 
expositieruimte hoogste prioriteit.”

Welke concrete stappen gaat de wethouder zetten om die mogelijkheid zelf te creëren?

Antwoord Expositieruimte is één van de knelpunten binnen het culturele veld. De verschillende knelpunten 
en ambities vertalen wij naar aanvragen voor de eerstvolgende PPN. Uiteraard zullen de 
verschillende aanvragen integraal worden afgewogen door het college. 
Waar mogelijk willen wij de kansen van ons eigen vastgoedbezit benutten. Daarnaast is de 
vastgoedsector een belangrijke stakeholder, die wij willen betrekken bij de nieuwe cultuurnota.

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Beantwoord door Wim Heersink / Anton Tuinman 
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

W.Heersink@zwolle.nl / ab.tuinman@zwolle.nl 

mailto:W.Heersink@zwolle.nl
mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
mailto:W.Heersink@zwolle.nl
mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
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Gesteld door fractie Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting 2021 / doel 5.3.2

Pagina nummer: 46

Vraag “In 2021 zal er ingespeeld worden op doorstroming van beschikbare gehuurde werkruimtes. 
Tevens zal ingezet worden op meer zichtbaarheid.”

Hoe gaat de gemeente hier werk van maken en wat wordt bedoeld met meer zichtbaarheid?

Antwoord Er zijn enkele onderzoeken gedaan naar de accommodatiebehoefte van de culturele en de 
creatieve sector. De onderzoeken worden met een informatienota aangeboden aan de raad; met 
de griffie wordt overlegd op welke wijze de onderzoeken kunnen worden behandeld. Daarnaast 
zijn de onderzoeksbevindingen een belangrijke input voor de nieuwe cultuurnota, waaraan wordt 
gewerkt (ter behandeling door de raad in het eerste kwartaal van 2021). De financiële vertaling 
van de verschillende beleidsdoelen en ambities zullen integraal worden afgewogen tijdens de 
eerst komende PPN. 

De huurperiode van de eigen gemeentelijke werkruimtes is in beginsel onbeperkt. We 
onderzoeken de mogelijkheden om voor pasafgestudeerde kunstenaars ruimte te creren en 
doorstroming.  

We willen met onze eigen huurders in gesprek over het laten zien van hun activiteiten en 
producten aan de stad.  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld
Beantwoord door Wim Heersink 
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

w.heersink@zwolle.nl

Gesteld door fractie Partij van de Arbeid

Heeft betrekking op Begroting 2021 / Wooninzicht / Woonbrief

Vraag Uit de begroting, Wooninzicht of de Woonbrief kan onze fractie niet voldoende informatie halen om 
een beeld te schetsen bij de wijze waarop het college stuurt op betaalbare woningbouw. Wij 
zouden graag meer inzicht hebben, daarom willen wij aanvullend onderstaande vragen nog 
indienen.

1. Over welke woningbouwprojecten/gebiedsontwikkelingen1 waarbij ook besluitvorming over de 
woonverdeling (prijssegmenten) aan de orde was in dat project, heeft deze collegeperiode 
besluitvorming plaatsgevonden  (o.a. door vaststelling visies, grex-en, etc)?  

2. Over hoeveel woningen gaat het in deze projecten/ontwikkelingen? (per project en in totaal)
3. Voor welke van deze projecten/woningen is het type woning al vastgesteld? 

a. Hoe zijn deze woningen verdeeld naar typologie? Dus om hoeveel appartementen, 
rijwoningen, twee-onder-een-kapper en vrijstaande woningen ging dit? (per project 
en als totaal)

4. Voor welke van de projecten uit vraag 1 is de verdeling over de prijscategorieën al 
vastgesteld? 

a. Hoe is de verdeling van deze woningen over de prijscategorieën? (voor die projecten 
waar de nieuwe prijscategorie gold, ook graag een onderverdeling naar middelduur 1 
en middelduur 2. Graag per project en als totaal)

5. Welke projecten zijn deze collegeperiode woonklaar opgeleverd? 
a. Om hoeveel woningen ging dat per project?
b. Voor welke prijs zijn deze woningen daadwerkelijk opgeleverd? (onderverdeling naar 

de voor dat project geldende prijssegmenten)
c. In hoeverre komt deze verdeling overeen met de afgesproken verdeling over de 

prijssegmenten (per project en als geheel) 
6. Voor welke projecten die nu in ontwikkeling zijn is de prijscategorie nog niet formeel 

vastgesteld? 
a. Hoe kijkt het college aan tegen de verdeling over de prijscategorieën in elk van deze 

projecten? 
b. Welke verdeling streeft het college na per project (daarbij graag ook reflecteren op 

1 Onze fractie komt o.a. tot de volgende ontwikkelingen: Aalanden-Botlek 52, Kamperpoort-Kop Hoogstraat, Campherbeeklaan 
Berkum, Breezicht Zuid, Breezicht Noord, Tippe, Weezenlanden-Noord, Harm Smeengekade, Zwartewaterzone, Zwartewaterallee, 
Oosterenk, IJsselhallen-Kamperpoort.
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het verschil tussen middelduur 1 en middelduur 2)
7. Voor welke van de projecten/gebiedsontwikkelingen uit vraag 1 golden formeel nog de oude 

prijscategorieën? 
a. Daar waar dit gold, zijn de woningen ook gerealiseerd conform de vastgestelde 

(oude) prijscategorieën? 

Antwoord

Portefeuillehouder Ed Anker
Beantwoord door Henrieke Selles
Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen

h.selles-heikoop@zwolle.nl


